Central Plaza

Environmental issue is one of the major concerns of Central Plaza.  We continuously make effort to provide an environmentally friendly working environment at Central Plaza and have been actively participating in various energy saving measures at Central Plaza.  Initiatives include:

Water Quality

We have voluntarily been participating in Quality Water Recognition Scheme for Buildings, which is organized by Water Supplies Department and have always inspected and maintained the communal plumbing systems of the building properly in order to provide high quality water in conjunction with minimizing the wastage of the water. 

Waste Separation and Recycling
We strive to facilitate waste separation and recycling of commercial and industrial wastes include waste paper, aluminum cans, plastics, glass bottles, ink cartridges, discs and rechargeable batteries in workplace with ease by implementing suitable mechanism at Central Plaza and participating in the Programme on Source Separation of Commercial and Industrial Waste, which is organized by Environmental Protection Department.  To further enhance the effectiveness of waste separation and recycling and arouse environmental consciousness of our staffs, we have joined the Wastewise Label Scheme organized by Environmental Campaign Committee and has been awarded “Class of Excellence”.
Green Fit-out Rules and Regulations
Tenants are also encouraged to establish a green fit-out for offices by using environmental friendly fit-out materials, such as CCFs-free or HCFCs-free products instead of hazardous materials to minimize the impact to the environment. 
Energy Saving Measures

We make every effort to reduce the environmental impact of Central Plaza via various energy saving measures include using axial fan air-conditioning system that can achieve better energy efficiency, using higher output LED fluorescent tube light box in common area, replacing incandescent lamps by LED lamps, converting air-cooled chiller into water-cooler chiller to reduce energy consumption of the building, and complying with the codes of practices for energy efficiency of E&M service provided by Electrical and Mechanical Services Department (EMSD).  Completed Building Energy Audit as request of EMSD.
Energy Saving on Indoor Temperature

We have signed up the Energy Saving Charter on Indoor temperature launched by Electrical and Mechanical Services Department.  Under this Charter scheme, we pledge to maintain an average indoor temperature between 24℃- 26℃ from June to September at lobbies of G/F, 1/F and 2/F of the building in order to save energy and protect the environment.

Non-smoking Policy

With The Smoking (Public Health) Ordinance, a smoke-free health-working environment is maintained at Central Plaza.
Indoor Air Quality (IAQ)

The indoor air quality of the whole building has achieved the Excellent Class of Indoor Air Quality (IAQ) Certificate Scheme for Offices and Public Places, which is awarded by the Environmental Protection Department.  We endeavor to pursue the best level of IAQ for the building by commissioning an accredited “IAQ Certificate Issuing Body” annually to conduct qualified IAQ measurements in order to ensure high-standard air quality and maintain a pleasant indoor environment at Central Plaza.
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環境議題是中環廣場主要關注事項之一。為提供大廈一個綠色工作環境，我們不斷作出努力，並主動參與不同節約能源的措施。行動包括： 

優質食水

自願參加由水務署負責管理的「大廈優質食水認可計劃」，為確保大廈能提供優質的自來水和減少浪費食水，我們會定期妥善檢查和維修大廈的公共水管系統。

廢物分類及回收
實施合適的方法，努力促進大廈內工商業廢物的分類及回收，包括廢紙、玻璃樽、鋁罐、塑膠、玻璃樽、碳粉盒、光碟和充電池，並參與由環境保護署推出的「工商業廢物源頭分類計劃」，讓租戶可於工作場所內輕鬆地參與廢物分類回收計劃。為提高大廈廢物分類及回收的成效，並加強員工對環境保護的意識，我們亦參加了由環境運動委員會舉辦的「香港環保卓越計劃」，獲取《卓越級別》減廢標誌證書。
綠色裝修守則
鼓勵租戶建造綠色辦公室，使用環保物料而非有害物料，例如使用不含氟氯碳化合物（CCFs-free）和含氯氟烴（HCFCs-free）的產品，盡量減少對環境造成的影響。
節能措施
透過不同的節省能源措施，竭力減少大廈對環境的影響，包括採用能量效率較佳的軸流式風扇冷氣系統；改用效能較高的LED光管，及將白熾燈更換為LED燈；把風冷式冷凍機改成水冷式冷凍機，減低能源消耗和遵守由機電工程署提供有關機電工程的能源效益守則。大廈已根據機電工程署對建築物能源效益之規定完成『能源審核』。
室內溫度節能

參加由機電工程署舉辦的「室內溫度節能約章計劃」，承諾在夏季6月至9月期間將大廈地下、一樓及二樓大堂的平均室內溫度維持在攝氏24度至26度之間以節約能源及保護環境。

無煙大廈

配合香港控煙法例，為大廈建立一個無煙的健康工作環境。

室內空氣質素

中環廣場全幢辦公室及公眾地方獲環境保護署簽發《卓越級》室內空氣質素檢定證書。我們每年自願聘請《室內空氣質素檢定證書簽發機構》，對大廈室內空氣質素作出合資格的評估，致力確保大廈室內空氣質素維持在最高水平，提供大廈一個舒適的室內環境。
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